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时长(Length)：
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有声电子书名(Audiobook name)：

Robert Altman The Oral Biography Unabridged (mp3音频+mobi+epub+pdf+txt+docx) 18hrs

语言(Language)：

英语(English)

书籍英文简介：

By: Mitchell Zuckoff

Narrated by: Robert Altman, Warren Beatty, Cher, Julie Christie, Elliott Gould, Paul Newman, Tim Robbins, Martin Scorsese, Meryl Streep

Length: 18 hrs and 9 mins

Unabridged Audiobook

Release date: 10-20-09

Language: English

Robert Altman - visionary director, hard-partying hedonist, eccentric family man, Hollywood legend - comes roaring to life in this rollicking cinematic biography, told in a chorus of voices that can only be called Altmanesque.

His outsized life and unique career are revealed as never before: here are the words of his family and friends, and a few enemies, as well as the agents, writers, crew members, producers, and stars who worked with him, including Meryl Streep, Warren Beatty, Tim Robbins, Julianne Moore, Paul Newman, Julie Christie, Elliott Gould, Martin Scorsese, Robin Williams, Cher, and many others. There is even Altman himself, in the form of his exclusive last interviews.

After an all-American boyhood in Kansas City, a stint flying bombers through enemy fire in World War II, and jobs ranging from dog-tattoo entrepreneur to television director, Robert Altman burst onto the scene in 1970 with the movie M*A*S*H. He revolutionized American filmmaking, and, in a decade, produced masterpieces at an astonishing pace: McCabe & Mrs. Miller, Thieves Like Us, The Long Goodbye, 3 Women, and, of course, Nashville. Then, after a period of disillusionment with Hollywood - as well as Hollywood's disillusionment with him - he reinvented himself with a bold new set of masterworks: The Player, Short Cuts, and Gosford Park. Finally, just before the release of the last of his nearly 40 movies, A Prairie Home Companion, he received an honorary Oscar for lifetime achievement from the Academy, which had snubbed him for so many years.

Mitchell Zuckoff - who was working with Altman on his memoirs before he died - weaves Altman's final interviews, an incredible cast of voices, and contemporary reviews and news accounts, into a riveting tale of an extraordinary life. Here are a series of revelations that force us to reevaluate Altman as a man and an artist.

书籍中文简介(Translated by 百度翻译)：

书籍中文名：罗伯特·奥特曼口头传记

由：Mitchell Zuckoff

叙述：罗伯特·奥特曼，沃伦·比蒂，雪儿，朱莉·克里斯蒂，埃利奥特·古尔德，保罗纽曼，蒂姆罗宾斯，蒂姆罗宾斯，

长度：18小时9分钟

未删节的有声读物

发行日期：10-20至09

语言：英语

罗伯特·奥特曼——富有远见的导演，辛勤的派对享乐主义者，古怪的家庭男人，好莱坞传奇——在这部摇摇欲坠的电影传记中轰轰烈烈地传到生活中。

他超常的生活和独特的事业是前所未有的：这里有他的家人和朋友的话，还有一些敌人，还有那些与他一起工作的特工、作家、剧组成员、制片人和明星，包括梅丽尔·斯特里普、沃伦·比蒂、蒂姆罗宾斯、朱莉安·摩尔、保罗纽曼。朱莉·克里斯蒂，埃利奥特·古尔德，马丁·斯科塞斯，罗宾威廉姆斯，雪儿，还有许多其他人。甚至还有奥特曼本人，以他唯一的最后一次采访的形式。

二战结束后，在美国堪萨斯城的一个少年时代，一个在第二次世界大战期间通过敌军火力飞行的轰炸机，以及从狗纹身企业家到电视导演的乔布斯，1970岁的罗伯特·奥特曼凭借电影M*A*S*H闯入了这一幕。以惊人的速度制作了杰作：McCabe和Miller夫人，像我们一样的小偷，漫长的告别，3个女人，当然还有纳什维尔。然后，经过一段时间的好莱坞幻灭，以及好莱坞的幻灭与他-他重塑自己与一个大胆的新的一套杰作：球员，捷径，和戈斯福德公园。最后，就在他上一部近40部电影《草原家庭伴侣》的最后一次发行之前，他获得了终身学院荣誉奖的奥斯卡奖。

Mitchell Zuckoff在去世前与奥特曼在回忆录中合作，将奥特曼的最后采访、令人难以置信的声音、当代评论和新闻报道编成了一个引人入胜的故事，讲述了一个非凡的人生。这里有一系列的启示，迫使我们重新评估奥特曼作为一个人和一个艺术家。
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